
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
20. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 27. junija 2013, ob 18. uri 
v sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.    
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
g. Ivan Bukovec, g. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Tomaž Černe, g. Damjan Hrvat, g. Matija 
Hudak, ga. Sonja Klemenc Križan, g. Anton Malenšek, g. Vili Malnarič, g. Janez Movern, g. 
Danilo Plut, ga. Damjana Simonič, g. Damir Stare in g. Peter Štukelj. 
 
Na seji so bili prisotni tudi:  

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave, 

• ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Tatjana Malnarič – svetovalec za pravne in premoženjske zadeve,  

• ga. Natalija Kastelec – svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Mira Kambič Štukelj - svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Roman Žunič – predsednik Nadzornega odbora, 

• g. Franc Stariha – član Nadzornega odbora, 

• g. Andrej Črnič – direktor Knjižnice Črnomelj , 

• g. Ivan Hribar – direktor  podjetja Zarja ekonergija d.o.o., 

• g. Dušan Marc – tehnični vodja kamnoloma Brezovica, 

• g. Dušan Granda – direktor podjetja Topos d.o.o., 

• g. Marjan Kobetič – direktor podjetja Kograd d.o.o., 

• g. Slavko Malešič – direktor JP Komunala Črnomelj, 

• ga. Marija Mušič – JP Komunala Črnomelj,  

• g. Božo Vidmar – Radio Krka, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Verica Marušič  – Televizija Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pozdravila vse navzoče in podala predlog dnevnega reda v 
razpravo. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-05/2013-5: 
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Sprejme se dnevni red 20. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 

overovateljev zapisnika. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 19. redne seje občinskega sveta.  
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava Poročila o delu knjižnice Črnomelj v letu 2012. 
5. Obravnava poročila o delovanju daljinskega ogrevanja na lesno biomaso v Občini 

Semič v kurilni sezoni 2012/2013. 
6. Obravnava in sprejem predloga o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 

kamnolom Brezovica – prva obravnava. 
7. Obravnava informacije o Letnem poročilu JP Komunala Črnomelj d.o.o. za leto 2012. 
8. Obravnava informacije o Gospodarsko finančnem načrtu JP Komunala Črnomelj d.o.o. 

za leto 2013. 
9. Obravnava in sprejem sklepa  o sprejemu elaborata o oblikovanju cen izvajanja 

storitev javnih služb in cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič. 
10. Obravnava in sprejem predloga Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Semič 

– druga obravnava. 
11. Obravnava in sprejem Sklepov o ukinitvi statusa javnega dobra. 
12. Vloge in pritožbe občanov. 
13. Pobude in vprašanja članov sveta. 
14. Razno. 

 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 032-05/2013-5 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št. 032-05/2013-6:   
Za zapisnikarja se predlaga ga. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa g. Damirja 
Stareta in g. Vilija Malnariča.   
 
GLASOVANJE: 14 ZA 

  
Sklep št. 032-05/2013-6 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 19. REDENE SEJE 

 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-05/2013-7: 
Sprejme se zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Občine Semič.   
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 032-05/2013-7 je sprejet. 
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Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila aktivnosti občine. Na projektu 
izgradnja kanalizacije in ČN Semič se zaključujejo dela  v Gorenjcih, Sadinji vasi in Vavpči vasi. 
Na vrsti je asfaltiranje cest v Sadinji vasi in na Kolodvorski cesti, ki bo asfaltirana 4. in 5. julija. 
Okolica čistilne naprave je že asfaltirana, sedaj se izvajajo inštalacijska dela na čistilna 
napravi, ki bo v jesenskem času pripravljena za poskusno obratovanje.  
Energetska sanacija šole in vrtca: dela so se že pričela. Na vrtcu bodo zaključena do 
septembra, na šoli pa bo 1. faza, toplotna izolacija fasade in zamenjava oken, zaključena do 
10. 9. 2013, 2. faza pa bo potekala med šolskimi počitnicami v letu 2014.   
Gradnja pločnika in cestne razsvetljave na Vajdovi ulici v Semiču: danes ja bila podpisana 
pogodba z izvajalcem del, podjetjem Malkom iz Novega mesta. Pogodba je bila poslana v 
podpis še Direkciji RS za ceste, ki bo financirala sanacijo vozišča. Pokazalo se je, da sredstva 
23. člena, ki so bila namenjena za investicijo, ne bodo v celoti porabljena, zato bo ministrstvu 
predlagano, da neporabljena sredstva nameni za preplastitve občinskih cest.  
Prijava investicij na razpise: 

- Na ukrep 322 je bil prijavljen projekt »Ureditev trškega središča v naselju Semič«, 
rezultati naj bi bili objavljeni avgusta.  

- Na Javni razpis za sofinanciranje projektov osnovne komunalne infrastrukture v 
romskih naseljih v letu 2013 sta bili prijavljeni dve naložbi: Izvedba vzdrževalnih del 
na vodovodnem omrežju v Črmošnjicah in Asfaltiranje ceste v naselju Sovinek. 
Rezultati razpisa še niso znani.  

- Rezultati razpisa za izbor projektov programa IPA naj bi bili znani v avgustu.  
 
RAZPRAVA:  
G. Sergej Čas je pojasnil, da je bilo na Odboru za družbene dejavnosti veliko vprašanj glede 
izgradnje sekundarnih vodov in besedo predal članici, ga. Sonji Klemenc Križan. 
 
Ga. Sonjo Klemenc Križan je zanimalo naslednje: 

- Ali so znani obračunski stroški oz. ali so ovrednoteni sekundarni vodi? 
- Ali so stroški primarnega voda in sekundarnih vodov vključeni v program opremljanja 

stavbnih zemljišč? V kolikor niso zajeti, naj uprava naredi preračune koliko znese 
komunalni prispevek za kanalizacijo, glede na neto tlorisno površino in parcelo 
povprečnih stanovanjih hiš,  če mora sama v celoti zgraditi sekundarni priključek. Na 
določenih odsekih, primer Gorenjci, so objekti precej oddaljeni od primarnega voda 
in bi bilo nujno narediti kalkulacijo stroška komunalnega prispevka iz naslova 
kanalizacije, ki pa bi se lahko, preko pogodbe o komunalnem opremljanju, poračunal 
z vložkom fizičnih oseb, ki bi gradile sekundarne vode, če občina ne bi imela sredstev 
za izgradnjo teh vodov. Projektno bi bilo potrebno reševati sekundarne vode, kjer se 
priključujeta dve stanovanjski hiši ali več.  

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da sekundarni priključki, ki se obravnavajo kot hišni 
priključki, niso vključeni v projekt izgradnje. Nekateri priključki, ki bodo zelo  dolgi, pa bodo 
financirani s strani občine, za Sadinjo vas in Vavpčo vas so že naročeni projekti sekundarnih 
vodov. Občina za izgradnjo sekundarnih vodov v proračunu nima sredstev, bi pa veljajo 
razmisliti, da se sredstva 23. člena preusmerijo za izgradnjo le-teh.  Prav tako novo 
kanalizacijsko omrežje ni vključeno v program opremljanja stavbnih zemljišč, ker se čaka 
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sprejem OPN-ja, na podlagi katerega bo program dopolnjen. Program bo dopolnjen v roku 6 
mesecev, v dopolnitve pa bodo zajeta nova stavbna zemljišča in novo zgrajena 
infrastruktura.  
Ga. Natalija Kastelec je še dodala, da je bil že narejen izračun komunalnega prispevka za 
objekt v Semiču in je bil stroške prispevka samo za kanalizacijo nekaj čez 2.000,00 EUR.  
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je povedala, da pomeni velika neto tlorisna površina in strošek 
nekaj čez 2.000,00 EUR bistveno nižji strošek, kot ga bodo določeni imeli z že 
subvencionirano ceno priključka.  
 
G. Sergej Čas je predlagal, da se organizira sestanek, kjer bodo občani lahko dobili vse 
podrobne informacije glede priključitve in tudi stroškov.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da se stvari že rešujejo individualno s 
posamezniki, ki se obrnejo na občino.  
 
G. Tomaža Černeta je zanimalo, ali bo na postaji asfaltiran le del cestišča ali bo cesta v celoti 
asfaltirana. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da bo cesta v celoti preplaščena. 
 
G. Ivan Bukovec je izrazil nestrinjanje s priključkom na 3. razvojno os, ki je za Semič 
predviden na Metliško cesto.  
 
G. Zvonko Butala je povedal, da je razlog slabega vzdušja občanov, slabo sprojektiran projekt 
Belokranjskega vodovoda in kanalizacije. Vsi problemi, s katerimi se srečujemo, bodo 
poslabšali bivanje na tem območju, nadaljevali pa se bodo tudi, ko bo projekt zaključen. 
Eden izmed dokazov slabega projekta je zbiralni jašek v Sadinji vasi, ki je bil nestrokovno 
vgrajen po tem, ko je bila cesta že praplaščena. Pri izkopu asfalta pa se je izkazalo, da je 
debelina le-tega 3 cm. Opozoril je tudi na cesto na železniški postaji, ki je že pol leta skoraj 
neprevozna, narejeni so bili razrezi asfalta, sedaj pa se ne dogaja nič. Sprašuje se, zakaj ima 
občina takšne prioritete in ali jih ni mogoče zamenjala, saj je železniška postaja vendar 
ogledalo vsakega kraja.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da bo debelina asfalta v Sadinji vasi preverjena, 
kajti 3 cm nikakor ni dovolj. Glede asfaltiranja na Kolodvorski cesti pa je pojasnila, da so z 
izvajalcem potekala pogajanja in dogovorjeno je bilo, da bo cesta asfaltirana 4. in 5. julija.  
 

Ad. 4) OBRAVNAVA POROČILA O DELU KNJIŽNICE ČRNOMELJ V LETU 2012 

 
G. Andrej Črnič, direktor Knjižnice Črnomelj je predstavilo poročilo o delu za leto 2012. Na 
investicijskem področju, je bil v Semiču urejen arhiv s kovinskimi policami. Opravljena pa je 
bila tudi inventura knjižničnega gradiva, zaradi uskladitve knjižničnega kataloga, ki je vsem 
dostopen na spletni strani.  V Kulturnem centru sta bili lansko leto dve večji prireditvi, in 
sicer, 130 let čitalnice in podelitev nagrad za izvirno slovensko slikanico. Pohvalil je 
sodelovanje z osnovno šolo, vrtcem, Kulturnim centrom Semič in kulturnimi društvi.  Prav 
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tako je pohvalil sodelovanje z občino, ki vzdržuje obseg financiranja iz preteklih let, saj 
država obseg financiranja za nakup knjižničnega gradiva niža. 
 
RAZPRAVA:  
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da člani na poročilo niso 
imeli pripomb. Delovanje Krajevne knjižnice Semič, predvsem sodelovanje s kulturnim 
centrom, vrtcem in šolo, je zelo dobro.   
 

Ad. 5) OBRAVNAVA POROČILA O DELOVANJU DALJINSKEGA OGREVANJA NA LESNO 
BIOMASO V OBČINI SEMIČ V KURILNI SEZONI 2012/2013 

 
G. Ivan Hribar, direktor Zarja ekoenergija,  je predstavil poročilo o delovanju daljinskega 
ogrevanja na lesno biomaso v kurilni sezoni 2012/2013. Projekt je bil v celoti realiziran, 
število odjemnih mest se je povečalo iz 32 na 40, priključna moč pa je nekoliko nižja od 
pričakovanje. Po zaključku kurilne sezono bodo z vsemi uporabniki opravljeni razgovori, za 
vsakega uporabnika pa je narejen tudi diagram porabe. V kurilni sezoni je bila toplota 
zagotovljena 100 %, kar pomeni da ima kotlovnica še dovolj kapacitet za morebitne nove 
priključitve. Pojasnil je tudi, da je pri strošku šole upoštevana kurilna sezona 2011/2012, 
zaradi poizkusnega obratovanja.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj podal naslednje 
pripombe: 
- Poročilo je zavajajoče, saj je sestavljeno za leto 2012, govora pa je o kurilni sezoni 

2012/2013. 
- Kolikšna je poraba in kakšen je strošek sekancev? 
- Iz dokumenta ni možno razbrati ali je cena previsoka ali prenizka, bo pa naslednje leto 

lažje oceniti kakšna je cena.  
- Zarja bi morala narediti več na optimizaciji sistema DOLB. 

 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predstavil mnenje uporabnikov, ki se 
jim zdi ogrevanje drago.  
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je vprašala, ali se za osnovo lahko vzame cena energenta na 
tržišču, kar bi znižalo sedanjo ceno, ki je oblikovana glede na cono ekstra lahkega kurilnega 
olja. 
 
G. Zvonko Butala je povedal, da obljubljenih 10 % prihranka ni bilo doseženih in cilj ni bil 
realiziran.  Glede na lastno izkušnjo pa je pojasnil, da so bili prihranki doseženi zato, ker je 
imel priprte radiatorje, če bi bili odprti, tako kot pri kurilnem olju, bi bila cena višja.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da so imeli objekti, ki so v lasti občine, prihranek, 
razen Kulturni center Semič, ki pa je prejšnja leta premalo ogreval prostore.  
 
G. Tomaž Černe je pojasnil, da je bil v začetku velik zagovornik projekta, sedaj pa ni več tako. 
Napaka pri projektu je bila storjena, ker so bile, v večini primerih, toplotne postaje 
predimenzionirane. Zanimalo ga je tudi, zakaj ni prišlo do dogovora z domačimi kmeti glede 
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odkupa sekancev. Ker je objekt požarno zelo zanimiv, bi moralo podjetje samoiniciativno 
povabiti PGD Semič, da na objektu izvede vajo. 
 
G. Damirja Stareta je zanimalo, kakšen je strošek nove priključitve. 
 
G. Ivan Hribar je pojasnil, da je bilo porabljenih 3.260 m3 sekancev. V poročilu so zajeti 
podatki od 1.10.2012 do 31.9.2013, v finančnem poročilu pa so zajeti podatki za leto 2012.  
Iz poslovnega poročila je razvidno, da je imela družba dobrih 2.000 EUR dobička. Družba je 
naredila še en podoben projekt, in sicer, DOLB  Moravče. Na DOLB Semič so bili preseženi 
stroški, poraba energije pa je bila manjša od študije. Za leto 2013 se planira cca. 30.000 EUR 
izgube, vse pa je odvisno tudi od novih priključitev.  
Glede določitve cene je v Sloveniji praksa, da je osnova za preračun cene ELKO. Cena je 
sestavljena iz dveh delov, fiksnega in variabilnega in fiksni del je v Semiču zelo nizek.  
Iz poročila je možno razbrati, da je občina prihranila vsaj 8.000  EUR.  
Kar se tiče toplotnih postaj, je graf pokazal, da je v večini primerih odjemna moč prenizka, 
sodelovanje z gasilci pa je primerno. 
Stroška priključitve na DOLB v 1. fazi ni bilo. Sedaj ponovno zbirajo potencialne interesente  
in če jih bo dovolj, se bo šlo v 2. fazo projekta. Če bo projekt ovrednoten nad 150.000 EUR in 
bo 50 % sofinanciranje bo priključitev na DOLB ponovno brezplačna.  
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM 
NAČRTU KAMNOLOM BREZOVICA – PRVA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je bi predlog Zazidalnega načrt za kamnolom 
Brezovica pred leti dan v obravnavo na sejo občinskega sveta. Zazidalni načrt ni bil sprejet, 
ker so se svetniki odločili, da se s sprejemom počaka do sprejetja Uredbe o varovanju vodnih 
virov, ki pa še danes ni sprejeta. S sprejemom predlaganega odloka je občini omogočen 
nadzor nad delovanjem kamnoloma. 
 
G. Dušan Granda je svetnikom predstavil predlog Odloka. Povedal je, da je na enem delu 
območja koncesija za izkoriščanje že pridobljena, na drugem delu pa ne. Odlok je bil javno 
razgrnjen in s tem je bil vsakemu omogočen vpogled v dokument. Bistvena kategorija v 
odloku so rešitve in ukrepi za varovanje okolja, naravnih virov in ohranjanje narave, 
predvsem vpliv kamnoloma na vodne vire. Na podlagi študije Geološkega zavoda je bilo 
ugotovljeno, da ni vplivov na vodne vire v okolici, je pa potrebno izvajati določene ukrepe. V 
kamnolomu je predvidena eksploatacija od vrha navzdol. Ob sedanji eksploataciji bi 
kamnolom lahko obratoval predvidoma 27 let.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj postavil naslednja 
vprašanja in predloge: 
- Kakšna je garancija, da bo po koncu izkoriščanja kamnolom ustrezno saniran? Bančno 

garancijo bi bilo potrebno pridobiti tudi za povečan obseg izkoriščanja. 
- Občinska uprava pripravi podatke, kakšne koristi ima občina od kamnoloma. Do seje so 

bili ti podatki tudi pripravljeni. 
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G. Zvonko Butala je povedal, da je kamnolom 8 let obratoval nelegalno, brez podlag v 
občinskih prostorskih aktih. S predlaganim odlokom se stanje kamnoloma legalizira. 
Zanimalo ga je, za kakšno površino ima kamnolom že pridobljeno koncesijo in za koliko je 
koncesija presežena. Po obstoječih dovoljenjih naj bi imel kamnolom koncesijo za 1,7 ha, 
trenutna površina izkoriščanja je 2,4 ha, po predlaganem odloku, pa bi želeli kamnolom 
povečati na 4,3 ha. Na območju, kjer se nahaja kamnolom, se nahajata še dva kamnoloma, 
na Vrčicah in Toplem Vrhu, in ravno ti kamnolomi lahko povzročijo, da bodo potoki na tem 
območju manj vodnati ali se celo presušili. To se je zgodilo s potokom na Vrčicah in dopušča 
se možnost, da je ravno eksploatacija v kamnolomih razlog temu. Opozoril je na 
pomembnost območja, kjer se nahaja kamnolom, saj je na ta del vezan Belokranjski 
vodovod in bi bilo, pred sprejemom odloka, potrebno počakati uredbo o varovanju vodnih 
virov. Za koncesijo, ki jo je v vseh letih plačalo podjetje, to je 12.000 EUR, občina ne bi smela 
ogroziti prihodnosti Belokranjskega vodovoda. Opozoril je tudi na novo koncesijsko 
pogodbo iz leta 2010, ki še danes ni podpisana, zato se še ne more govoriti o dobi 
izkoriščanja, ki naj bi bila 27 let. 
Osebno se mu porajajo dvomi, ki bi jih žele razčistiti, zato predloga ne bo podprl. 
 
G. Dušan Marc je pojasnil, da je kamnolom pričel obratovati že v 70 letih prejšnjega stoletja. 
Sprejem predlaganega odloka je za občino zelo pomemben, saj so v njem določeni 
podrobnejši pogoji za pridobivanje in sanacijo kamnoloma. Občina je prvi korak naredila, ko 
je območje kamnoloma uvrstila v prostorski plan. Ker je samo del kamnoloma pokrit z 
obstoječo rudarsko pravico, je investitor, po uvrstitvi kamnoloma v OPN, pričel z aktivnostmi 
za pridobitev rudarske pravice za celotno območje.  Zadnja koncesijska odločba je bila 
izdelana leta 2010, vendar pa ni bila podpisana, ker se je spremenila zakonodaja in se sedaj 
pripravlja nova odločba. Študija Geološkega zavoda, ki je bila izdelana pred leti, je pokazala, 
da kamnolom nima vpliva na voden vire v okolici. Na zahtevo Komunala Črnomelj je 
Geološki zavod v letošnjem letu ponovno izdelal študijo, ki je pokazala enake rezultate kot 
predhodna.  
 
G. Sergej Čas je povedal, da je imel leta 2006 kamnolom dovoljenje za izkoriščanje 1,7 ha, 
izkoriščanje pa se je že takrat izvajalo na 2,4 ha. Ker kamnolom stoji na območju vodnih 
virov je preko poslanske skupine zahteval, da se sprejme uredba o varovanju vodnih virov, 
vendar do sprejema še danes ni prišlo. Brez omenjene uredbe ne bo podprl predlaganega 
odloka.  
 
G. Dušan Granda je pojasnil, da je v 36. členu odloka zapisano, da je izvajalec dolžan 
spremljati stanje talnih oziroma podzemnih voda, hrup in vplive tresljajev pri miniranju. 
Miniranje izvaja strokovno usposobljena ekipa, izkoriščanje pa je tudi pod kontrolo stalnega 
monitoringa.  V fazi izkoriščanja se izvaja tudi sanacija kamnoloma. Glede dobe izkoriščanja 
je še dodal, da je 27 let le potencialna doba izkoriščanja in ne koncesijska doba. 
 
Ga. Sonja Klemenc Križan je mnenja, da je sprejem OPPN-ja nujen, kajti le tako se lahko 
zatečeno stanje ureja in sanira.   
S sprejemom odloka se strinja tudi g. Ivan Bukovec in g. Peter Štukelj, ki je investitorju 
predlagal, da se poveže z manjšimi izvajalci gradbenih del v Beli krajini in skušajo ustanoviti 
konzorcij, kajti le tako bodo manjši gradbinci imeli pogoje za prijavo na večje razpise. 
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Županja je zaključila razpravo in predlog odloka v prvi obravnavi dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 3505-02/2011-22: 
Občinski svet Občine Semič sprejme predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu Kamnolom Brezovica v prvi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
     2 PROTI 
 
Sklep št. 3505-02/2011-22 je sprejet. 
 

Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala prekategorizacijo odloka v drugo obravnavo. Ker 
svetniki na predlog niso imeli pripomb, je županja dala predlog sklepa na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 3505-02/2011-23: 
Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Kamnolom Brezovica, sprejet 
v prvi obravnavi, se prekategorizira v drugo obravnavo.  
 
GLASOVANJE: 12 ZA  
     2 PROTI 
 
Sklep št. 3505-02/2011-23 je sprejet. 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlog v drugi obravnavi dala v razpravo. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 3505-02/2011-24: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
Kamnolom Brezovica za drugo obravnavo. Odlok se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 12 ZA  
    2 PROTI 
 
Sklep št. 3505-02/2011-24 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA INFORMACIJE O LETNEM POROČILU JP KOMUNALA ČRNOMELJ D.O.O. 
ZA LETO 2012 

 
G. Slavko Malešič, direktor JP Komunala Črnomelj, je predstavil poročilo za leto 2012. Na 
področju vodooskrbe je bilo na začetku leta veliko dela zaradi zmrzovanja vodovodnih 
instalacij in vodomerov. Še večje težave pa so se pojavile v sušnem obdobju. Odpravljeno je 
bilo rekordno število okvar. Z letošnjim letom je bil vpeljan nov način dežurstva, ki je 
zagotovljeno 24 ur na dan. Kvaliteta pitne vode je primerna. Na področju ravnanja z odpadki 
je bil največji izpad januarja, ko je PCRO Vranovič prenehal sprejemati inertne odpadke. 
Pojavile so se tudi težave z družbami za ravnanje z odpadno embalažo in z začasnim zaprtjem 
regijskega odlagališča CeROD. Lansko leto je Komunala pričela z akcijo razdelitve 
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kompostnikov gospodinjstvom in tudi v letošnjem letu sta občini zagotovili sredstva za nakup 
kompostnikov. Na tržni dejavnosti je bilo podjetje zelo uspešno, saj je bil plan prihodkov 
presežen za 40 %. Poslovno leto je bilo zaključeno s 32.501 EUR presežka prihodkov nad 
odhodki, komunalne dejavnosti so poslovale z izgubo, tržne pa so poslovale pozitivno.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj pohvalil poslovanje 
podjetja, ki je bilo pozitivno. Člane je zanimalo, ali so se vodne izgube, v primerjavi z lanskim 
letom, znižale. Predlagano je bilo še, da bi bilo potrebno zbirni center v Semiču zaklepati in 
tudi bolj aktivirati policijo.  
 
G. Danila Pluta je zanimalo, katere tehnologije uporabljajo pri pripravi pitne vode, ali so 
možne nove tehnologije in kakšen je prihranek vode, zaradi zaplombiranih hidrantov. 
 
G. Ivan Bukovec je vprašal, ali je urejen kataster gospodarske infrastrukture.  
 
G. Slavko Malešič je odgovoril, da komunala uporablja dva načina dezinfekcije pitne vode. Na 
večjih zajetjih, Grič in Blatnik, se uporablja klor dioksid, na manjših zajetjih pa natrijev klorid. 
Kar se tiče dezinfekcije pitne vode ni možnih novosti, nadgradnje pa so možne pri filtraciji 
vode, kajti nekateri sodobni filtracijski sistemi očistijo vodo, da ni potrebna dezinfekcija. 
Takšen način filtracije je potrebno projektirati že pri sami izgradnji, zadeva pa je tudi zelo 
draga. Kakšen je prihranek vode zaradi hidrantov je težko reči, so se pa izgube vode 
zmanjšale.  Kataster gospodarske infrastrukture je urejen za vse primarne in sekundarne 
vode.  
 
Predlog sklepa št. 354-57/2011-30: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Letnim poročilom JP Komunala Črnomelj d.o.o. 
za leto 2012. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 354-57/2011-30 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je ob 20.10 prekinila sejo, ki se je nadaljevala ob 20.20. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA INFORMACIJE O GOSPODARSKO FINANČNEM NAČRTU JP KOMUNALA 
ČRNOMELJ D.O.O. ZA LETO 2013 

 
G. Slavko Malešič, direktor JP Komunala Črnomelj, je predstavil plan dela za leto 2013. 
Bistvenih novosti v letošnjem letu ni, razen nova javna služba vezana na praznjenje 
obstoječih greznic in malih komunalnih čistilnih naprav. Na komunalnih dejavnostih se 
planira izguba v višini 27.000 EUR, na tržni pa presežek v višini 36.000 EUR. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj vprašal, kakšni so 
predvideni ukrepi za racionalizacijo stroškov ter, ali se količine odloženih odpadkov 
zmanjšujejo. 
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G. Ivana Bukovca je zanimalo, ali se Metlika oskrbuje z vodo iz projekta 1. faza 
belokranjskega vodovoda. 
 
G. Slavko Malešič je pojasnil, da  kljub razširitvi dejavnosti ni bilo opravljenih nobenih novih 
zaposlitev. Intenzivno se dela tudi na zniževanju vodnih izgub, potrebno bo stalno zagotoviti 
ekipo za iskanje in odpravljanje napak. Tudi na področju nabav je komunala povezana z 22 
komunalnimi podjetji, ki zaradi večjih količin dosegajo nižje cene pri dobaviteljih. Količina 
ločeno zbranih odpadkov se povečuje, še vedno pa se čaka sprejem uredbe o ravnanju z 
odpadki. Če bo uredba sprejeta, bo komunala začela z odvozom preostanka odpadkov 1 x na 
14 dni, uveden pa bo tudi sistem ločenega zbiranja po gospodinjstvih s sistemom rumenih 
vreč.  
Občina Metlika iz vodovodnega sistema 1. faze belokranjskega vodovoda ne jemlje niti enega 
litra vode. Že nekaj časa trajajo pogajanja glede sklenitve medobčinske pogodbe, vendar 
dogovor do danes še ni sprejet. Poglavitni razlog je, da Metlika te vode ne potrebuje. Voda v 
vodovodnem sistemu od Vinjega Vrh do Kloštra stoji, odsek je fizično zaprt.  
 
G. Tomaž Černe je podprl predlog odvoza odpadkov na 14 dni in ločenega zbiranja po 
gospodinjstvih.  
 
Predlog sklepa št. 354-44/2012-22: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Gospodarsko finančnim načrtom JP Komunala 
Črnomelj d.o.o. za leto 2013. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 354-44/2012-12 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA  O SPREJEMU ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN 
IZVAJANJA STORITEV JAVNIH SLUŽB IN CEN ZA UPORABO INFRASTRUKTURE V OBČINI 
SEMIČ 

 
G. Slavko Malešič, direktor JP Komunala Črnomelj, je predstavil elaborat. Cene komunalnih 
storitev so bile 9 let zamrznjene z Vladnimi uredbami, le leta 2010 so bile usklajena skladno s 
pravilnikom. Za vse dejavnosti je bilo potrebno pripraviti elaborat. Cena je sestavljena iz 
lastne cene (prihodek komunale) in omrežnine (najemnina je prihodek občine). Elaborat o 
oblikovanju cen je sestavni del poročanja in je bil posredovan na Ministrstvo za kmetijstvo in 
okolje. Soglasje na cene po novem daje občina. Veljavne in predlagane cene v obeh občinah 
so enake, cena omrežnine pa je različne, saj je odvisna od vrednosti infrastrukture in števila 
uporabnikov. Cene se letno preverijo, če je odstopanje manj kot 10 % se ne spreminjajo, če 
pa je odstopanje višje, morajo občinski sveti obravnavati uskladitve cen.  Bistvena novost v 
elaboratu je nova storitev, vezana na praznjenje obstoječih greznici in malih čistilnih naprav 
ter višina subvencije, ki jo določajo občine in ni omejena. Novi izračun cen je bolj ugoden za 
gospodinjstva in manj za gospodarstvo.  
 
Ga. Marija Mušič je predstavila nove cene storitev. Poudarila je, da je lastna cena v Semiču in 
Črnomlju ostala enaka. V ceno storitev pitne vode se po novem vključujejo tudi stroški 
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vodnih povračil, v omrežnino pri vodarini pa dodatno vzdrževanje hišnih priključkov in stroški 
menjave vodomerjev. Nova predlagana cena pitne vode je 0,84 EUR za m3, sedanja cena pa 
je 0,74 EUR za m3. Pri odvajanju komunalnih in padavinskih odpadni voda je cena za 4,7 % 
višja,iz 0,21 EUR na 0,22 EUR za m3. Pri čiščenj komunalnih in padavinskih odpadnih voda pa 
je cena višja za 2,8 %, iz 0,45 EUR na 0,46 EUR za m3. Cena nove storitve, vezana na 
obstoječe greznice in male komunalne čistilne naprave se zaračunava glede na dobavljeno 
količino pitne vode in je 0,19 EUR za m3. Storitev se zaračuna tudi, če se uporaba pitne vode 
ne meri. Novo storitev so dolžni izvajati tudi na območjih, ki niso opremljena z javno 
kanalizacijo. Kar se tiče ravnanja s komunalnimi odpadki pa bo cena višja za 2,4 %.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj vprašal, kakšni so roki za 
uveljavitev elaborata in ostalih aktov. Mnenje članov odbora ja bilo, da se elaborat sprejme, 
cene pa uveljavijo s 1.7.2013. 
 
G. Ivan Bukovec je povedal, da se s predlaganimi povišanimi cenami ne strinja. Prav tako se 
ne strinja z novo storitvijo, kjer je določeno, da se storitev praznjenja greznic obračuna tudi, 
če se uporaba pitne vode ne meri.  
 
G. Anton Malenšek je opozoril, da se bo cena odvajanja komunalnih odpadnih voda dodatno 
zvišala, ko bo v uporabo predano kanalizacijsko omrežje, ker bo v ceno vključena 
amortizacija.  
 
G. Slavko Malešič je pojasnil, da storitve praznjenja greznic predpisuje uredba. Sedaj se bo 
spremenil le način financiranja, saj bodo uporabniki odvoz plačevali že v omrežnini in ne za 
vsak odvoz posebej. Za nepretočne greznice bo odvoz opravljen po potrebi, za pretočne 
greznice in MKČN pa na tri leta. Povedal je še, da je Občinski svet Občine Črnomelj, sklep 
potrdil. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlagala sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 354-31/2013-5: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o sprejemu Elaborata o oblikovanju cen izvajanja 
storitev javnih služb in cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič v predlagani vsebini.  
 
GLASOVANJE: 12 ZA 
    2 PROTI 
 
Sklep št. 354-31/2103-5 je sprejet.  
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O OBČINSKEM PROSTORSKEM 
NAČRTU OBČINE SEMIČ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da je bil na zadnji seji sprejet sklep s pripombami na OPN 
za prvo obravnavo z določilom, da se vse spremembe preverijo pri pristojnih organih, zaradi 
nekršenja področne zakonodaje. Občina je s strani Direktorata za prostor prejela odgovor, da 
sta dopustni le naslednji spremembi, in sicer:  
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- v zadnji alineji druge točke 140. člena predloga odloga, se št. 2 spremeni v št. 5, 
- 143. člen predloga odloka se spremeni teko, da se na novo glasi: »Ta odlok začne 

veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije.«. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal sprejem 
odloka. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlagal sprejem odloka. 
 
Predlog sklepa št. 3500-03/2008-316: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o občinskem prostorskem načrtu Občine Semič v 
predlagani vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS in na 
spletno stran Občine Semič. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 3500-03/2008-316 je sprejet. 
 

Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPOV O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

 
1. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra – k.o. Kot 
 
Ga. Tatjana Malnarič je pojasnila, da je občinski svet o zadevi razpravljal že na 15. redni seji. 
Takrat je bil sprejete sklep, da občinski svet soglaša, da se na nepremičnine izvede postopek 
parcelacije ter se po končani parcelaciji sprejem sklep o ukinitvi statusa javnega dobra. 
Parcelacija, katero je plačal vlagatelj je končana, zato je občinskemu svetu v sprejem 
predlagan sklep, na podlagi katerega bo lahko izvedena prodaja nepremičnine. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-23/2013-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
GLASOVANJE: 13  ZA 
 
Sklep št. 478-23/2013-2 je sprejet. 
 
2. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra – k.o. Črmošnjice 
 
Ga. Tatjana Malnarič je pojasnila, da je občinski svet tudi o tej zadevi razpravljal na 15. redni 
seji. Postopek je bil enak kot pri prejšnjem predlogu, sedaj pa se občinskem svetu v sprejem 
predlagal sklep, na podlagi katerega bo izvedena prodaja nepremičnine. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
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Predlog sklepa št. 478-22/2012-7: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
GLASOVANJE: 13 ZA 
 
Sklep št. 478-22/2012-7 je sprejet. 
 

Ad. 12) VLOGE IN PRITOŽBE OBČANOV 

 
1. Vloga za odkup dela poti 

 
G. Matija Hudak, predsednik Komisije za vloge in pritožbe, je povedal, da se je komisija 
sestala 26. 6. 2013. Obravnavali so vlogo Kočevar Vojka in občinskem svetu predlagajo 
naslednji sklep: 

- Razveljavi se sklep iz 19. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, št. 478-12/2013-
3, z dne 17. 5. 2013. 

- Dovoli se parcelacija, ukinitev in odkup dela poti parc. št. 2814, k.o. Kot, v delu kjer se 
nahaja stanovanjska hiša.  

- Pred parcelacijo, ukinitvijo in odkupom dela poti parc. št. 2814, k.o. Kot, se sklenejo 
pogodbe o ustanovitvi stvarne služnosti, s katerimi se zagotovi navezava na obstoječo 
pot parc. št. 2814, k.o. Kot in se s tem omogoči prehod do parcel parc. št. 1681, 
1638/1, 1682, 1683, 1638/2, vse k.o. Kot.  

- Stroškov postopkov ne nosi Občina Semič.  
 
Ga. Tatjana Malnarič je pojasnila, da je bilo s prejšnjim sklepom določeno, da vlagatelj 
zagotovi nadomestno pot. S predlaganim sklepom, pa se na točno določenem delu zemljišča 
zagotovi stvarna služnost, ki jo sklene Občina Semič za vse morebitne uporabnike.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-12/2013-8: 
Razveljavi se sklep iz 19. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, št. 478-12/2013-3, z 
dne 17. 5. 2013. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA  
 
Sklep št. 478-12/2013-8 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-12/2013-9: 
Dovoli se parcelacija, ukinitev in odkup dela poti parc. št. 2814, k.o. Kot, v delu kjer se 
nahaja stanovanjska hiša,  
Pred parcelacijo, ukinitvijo in odkupom dela poti parc. št. 2814, k.o. Kot, se sklenejo 
pogodbe o ustanovitvi stvarne služnosti, s katerimi se zagotovi navezava na obstoječo pot 
parc. št. 2814, k.o. Kot in se s tem omogoči prehod do parcel parc. št. 1681, 1638/1, 1682, 
1683, 1638/2, vse k.o. Kot,  
Stroškov postopkov ne nosi Občina Semič.  
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GLASOVANJE: 14 ZA  
 
Sklep št. 478-12/2103-9 je sprejet. 
 
2. Prošnja za finančno pomoč ekipi člani »B« ob uvrstitvi na gasilsko olimpijado v Franciji 
 
G. Matija Hudak v imenu komisije predlagal, da se PGD Štrekljevec odobri 2.000,00 EUR iz 
konta s katerim razpolaga občinski svet. Pri tem naj se pripravi pogodba med PGD Štrekljevec 
in Občino Semič, v kateri naj se navedejo obveznosti PGD Štrekljevec. PGD Štrekljevec naj s 
sabo na tekmovanje vzame promocijski material Občine Semič (prospekti, letaki, 
predstavitve Občine Semič), na oblačilih naj imajo izvezen grb Občine Semič, po prihodu 
domov pa naj pripravijo poročilo in predložijo slikovni material.  
 
RAZPRAVA: 
Ga. Damjana Simonič je pojasnila, da so na Odboru za družbene dejavnosti razpravljali o vlogi 
PGD Štrekljevec in Gasilske zveze Semič, ki prosi za pomoč pri organizaciji mladinskega 
tabora v Črmošnjicah. Večino članov meni, da se PGD Štrekljevec nameni 1.500 EUR, Gasilski 
zvezi Semič pa 1.000 EUR.  
 
G. Ivan Bukovec je predlagal, da se PGD Štrekljevec in GZ Semič nameni po 1.000 EUR. 
 
G. Zvonko Butala je podprl predlog komisije, da se PGD Štrekljevec dodeli 2.000 EUR, kajti 
člani v »B« ekipi so najboljši operativni gasilci v občini in občinski svet se jim lahko oddolži 
tudi na tak način.  
 
G. Sergej Čas je podprl predlog komisije. 
 
Ker so bili oblikovani trije predlogi, je županja dala na glasovanje prvo predlog, ki ga je 
predlagala komisija. 
 
Predlog sklepa št. 093-35/2013-3: 
PGD Štrekljevec, Tekmovalni ekipi člani »B«, Štrekljevec 1c, 8333 Semič, se dodeli finančna 
pomoč v višini 2.000,00 EUR za kritje stroškov udeležbe ekipe na gasilski olimpijadi, ki bo 
od 14. do 21. julija 2013 v Mulhouse v Franciji.  
Med Občino Semič in PGD Štrekljevec se za ta namen sklene pogodba, v kateri se navedejo 
obveznosti, ki jih PGD Štrekljevec prevzame hkrati s finančno pomočjo, in sicer, da PGD 
Štrekljevec s sabo na tekmovanje vzame promocijski material Občine Semič (prospekti, 
letaki, predstavitve Občine Semič), na oblačilih pa imajo člani izvezen grb Občine Semič. Po 
vrnitvi domov ekipa pripravi poročilo in predloži slikovni material.  
Znesek v višini 2.000,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
GLASOVANJE:  5 ZA 
   4 PROTI 
 
Sklep št. 093-35/2013-3 je sprejet. 
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3. Prošnja za finančno pomoč pri organizaciji gasilskega mladinskega tabora v Črmošnjicah 
 
G. Matija Hudak je v imenu komisije predlagal, da se Gasilski zvezi Semič, za pomoč pri 
organizaciji gasilskega mladinskega tabora v Črmošnjicah, odobri 500,00 EUR finančne 
pomoči iz konta s katerim razpolaga občinski svet.  
 
RAZPRAVA: 
Ga. Damjana Simonič je predlagala, da se GZ Semič dodeli 1.000 EUR. 
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se GZ Semič dodeli znesek, ki je še ostal na razpolago, 1.200 
EUR. 
 
Ga. Sonja Klemenc je podprla predlog g. Štuklja, da se za tabor nameni znesek, ki je še na 
razpolago. 
 
G. Matija Hudak je umaknil predlog komisije. Svoj predlog je prav tako umaknila ga. Damjana 
Simonič. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala na glasovanje sklep, da se GZ Semič dodeli znesek v višini 
1.200,00 EUR. 
 
Predlog sklepa št. 093-34/2013-3: 
Gasilski zvezi Semič, Mladinski komisiji, Črnomaljska cesta 3, 8333 Semič, se dodelijo 
finančna sredstva v višini 1.200,00 EUR za organizacijo mladinskega gasilskega tabora v 
Črmošnjicah, ki se bo odvijal med 14. in 18. avgustom 2013. Znesek se nakaže na TR št. 
0243-0001-2415-368 s pripisom »Za tabor 2013«. 
Znesek v višini 1.200,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 093-34/2013-3 je sprejet. 
 

Ad. 13) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Matija Hudak: 
- Kako je s projektom kanalizacije za spodnji del Vavpče vasi in Trato. 
- Kako je z izvedbo kanalizacije od Oberstarja do glavnega voda. 

 
G. Zvonko Butala: 
- Predlagal je postavitev javnega brezplačnega brezžičnega omrežja WiFi, in sicer, na 

Štefanovem trgu, okrog šole in vrtca, pri Kulturnem centru in gasilskem domu v Semiču.  
 
G. Sergej Čas:  
- Pri Marentiču je zdrobljen kanalizacijski jašek in ga je potrebno popraviti. 
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G. Peter Štukelj: 
- Kako poteka projekt lokalne samooskrbe, glede na to, da je eden izmed partnerjev 

zamenjal lastnika. 
- Opozoril je na slabo stanje reševalnega vozila Zdravstvenega doma Črnomelj. 

 
G. Ivan Bukovec: 
- Na cesti Vrčice – Planina, je na cestišču luknja zaradi dotrajanosti mostu.  

 
G. Damjan Hrvat: 
- V Srednji vasi je izvajalec zimske službe uničil novo asfaltirano cesto.  

 
Ga. Tatjana Hutar je odgovorila, da je z brezplačnim brezžičnim omrežjem že pokrit del 
Štefanovega trga.  Na podjetje Tritel je bilo naslovljeno povpraševanje za postavitev WiFi 
omrežja in se trenutno čaka odgovor, zadeva pa je izvedljiva.  
Projekt lokalne samooskrbe: na naslednji seji bodo svetniki prejeli poročilo. 
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je odgovorila, da je reševalno vozilo v zelo slabem stanju. Svet zavoda 
je že sprejel plan investicij za leto 2014, kjer se predvideva nakup reševalnega vozila. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, odgovori: 

- Za projekt spodnjega dela Vavpče vasi se trenutno izbira izvajalec. Izgradnja 
kanalizacije na Trati pa trenutno ni predvidena. 

- V Kašči se je kanalizacija zaključila pri Urbičih. Za del kanalizacije, ki je predviden 
mimo Grudna do Oberstarjev, je že pridobljeno gradbeno dovoljenje, vendar v 
proračunu ni zagotovljenih sredstev za izgradnjo. Bo pa potrebno, ko bodo za to 
sredstva, projekt realizirati. 

- V dogovoru z GG Novo mesto, se bosta most in cestišče sanirala. 
 

Ad. 14) RAZNO 

 
1. Obravnava in sprejem Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje veljavnega proračuna 

Občine Semič za leto 2013 
 
Ga. Mateja Kambič je predstavila razloge za sprejem sklepa. Ponudba izbranega izvajalca za 
gradnjo pločnika in JR na Vajdovi ulici je bila nižja od ocenjene vrednosti. Ker gre pri investicij 
za sredstva 21. člena, ki bodo iz tega naslova ostala neizkoriščena, se predlaga, da se del 
sredstev, v višini 115.000,00 EUR, prerazporedi na konto Preplastitve cest. V septembru se 
pričakuje ponovni poziv za koriščenje sredstev 21. člena, na katerega bi občina želela prijaviti 
investicijo »Preplastitev cest v letu 2013.   
Pri drugi prerazporeditvi pa gre za nakup šolskega kombija. V proračunu so predvidena 
sredstva za nakup s finančnim najemom. OŠ Semič je v letu 2012 ustvarila presežek, ki ga bo 
vrnila v proračun občine, ta sredstva pa bi nato namenili za direkten nakup kombija. 
 
RAZPRAVA:  
Ga. Sonja Klemenc Križan je opozorila, da je bila na prejšnji seji zamrznjena prodaja stare 
šole v Črmošnjicah. Zaradi izpada prihodkov bo potrebno uskladiti rebalans proračuna, na 
katerega je potrebno misliti že sedaj.  
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Predlog sklepa št. 410-07/2012-53: 
Občinski svet Občine Semič sprejme predlog Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje 
veljavnega proračuna Občine Semič za leto 2013 v predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 410-07/2012-53 je sprejet. 
 
2. Odprto pismo Vladi Republike Slovenije, Državnemu zboru RS in strankam 
 
G. Ivan Bukovec je pojasnil, da je napisal odprto pismo, ker Vlada RS razmišlja o ukinitvi 
občin, ki štejejo manj kot 5.000 prebivalcev. Občinskem svetu in strankam zastopanim v 
občinskem svetu predlaga, da se opredelijo glede predloga Vlade RS in od Državnega zbora 
in strank zahtevajo, da se temu uprejo. Predlagal je, da se napiše skupna zahteva, ki se 
naslovi na vse pristojne ustanove.  
 
G. Zvonko Butala in ga. Sonja Klemenc Križan sta predlog g. Bukovca podprla.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala, da uprava pripravi predlog in vse svetnike pozove 
k podpisu. 
 
Predlog sklepa št. 032-05/2013-8: 
Občinska uprava pripravi odprto pismo glede pobude ministra Gregorja Viranta o 
združevanju manjših občin. Vsebina pisma temelji na predlogu, ki ga je pripravil član 
občinskega sveta Občine Semič, Ivan Bukovec. Odprto pismo podpišejo vsi člani občinskega 
sveta Občine Semič, naslovi pa se ga na Vlado RS, Državni zbor RS in strankam v Državnem 
zboru RS. 
 
GLASOVANJE: 14 ZA 
 
Sklep št. 032-05/2013-8 je sprejet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

18 
 

Seja je bila zaključena ob 21.50. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
         
Renata Bukovec      Polona Kambič  
 
________________________    _________________________ 
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